

	Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde i Glostrup Boligselskab afdeling 9. Tirsdag d. 19. 03. 2019 kl. 17.00, Diget 17, kælderen.	
	<p>Tilstede: Susanne Petersen, Per Froholdt, Kim R. Pedersen, Jesper Weidick, Poul Schmidt, Peter Madsen, Mette Frydenlund, Mørete Møldrup, Pia Bernhardt, Dan Levin Hansen, Bettina Vincent, Tine Liechti, Johnny Petersen, Jens Hoff,</p> <p>Mads meldte afbud Betina forlod mødet kl 19</p> <p>Fraværende: Mads Andersen, Mogens fra Kuben, Nicolaj fra JJW Arkitekter (ngj@jjw.dk),</p>	
0.	<p>Information om HP2015 ved Johnny/Mogens fra Kuben.</p> <p>Skurbyen fjernes inden 1. maj</p> <p>Der er mulighed for at anlægge ekstra parkeringspladser ved Sportsvej 61</p> <p>Der spekuleres i anlæggelse af handicapboliger i afdelingen. Administrationen vil gå videre med at se på fremadrettede muligheder.</p> <p>Ventilationsanlæggene vil blive sat til minimumsudblæsning og -indsugning.</p> <p>Der udkommer et nyhedsbrev om ventilationen og andet i slut marts/start april.</p>	
1.	<p>Meddelelser fra driftkontoret ved Dan Kenneth Levin Hansen.</p> <p>Der vil blive udarbejdet en vejledende materialepris til den kommende urafstemning om hegn.</p> <p>Information om PN-beslag: Der findes ikke sikringsbeslag. Monteringen af andre typer beslag er meget besværlig og involverer en komplet afmontering af vinduet. Der arbejdes ikke videre med dette emne.</p> <p>Markvandring med Pernille. Der informeres og debatteres. Vedrørende punktet om jernbanesvellerne ved Diget 78 A vil der blive indhentet flere tilbud end det allerede havende. Dette lyder på ca. 150.000 kr, hvilket synes meget dyrt.</p> <p>Hvordan går det med grønfond? Vi talte om belysning.</p> <p>Lukning af internet i lektiecafeen i forbindelse med lektiecafeens lukning.</p>	<p>Godkendt</p> <p>Dan</p> <p>Dan</p>
2.	Godkendelse af sidste mødereferat.	Godkendt
3.	Meddelelser fra formanden.	

	<p>Dialogmøde om 2020-plan. Administrationen bedes komme med et udspil vedrørende dato for mødets afholdelse. Leje af lokale o.lign. kan ikke foretages før vi har denne. Hvem kan deltage fra administrationen og OB? Forslag til invitation udbedes også gerne og hvor mange forventes at komme til et sådan møde?</p>	<p>Johnny Johnny</p>
4.	<p>OB.</p> <p>Der informeres generelt.</p> <p>Der skal i fremtiden indkaldes i rettidig omhu til møder, konferencer o.lign. i BL.</p>	<p>Annette S</p>
5.	<p>Meddelelser fra udvalgene.</p>	
5a.	<p>Bygninger og friarealer, vaskeri og teknik.</p> <p>Der er kommet nyt vaskeri på blokken omkring Sportsvej 45.</p>	
5b.	<p>Budget og regnskab.</p> <p>Vi glæder os til at se regnskabet for afd. 9, 16 og 916.</p>	<p>Anja</p>
5c.	<p>Bladudvalg.</p> <p>Bladudvalget vil oprette en redaktionsmail med autosvar til fremtidige indkomne mails og indlæg til redaktionen.</p>	
5d.	<p>Beboeraktivitet.</p> <p>Næste møde i udvalget er d. 11/4 kl 1715.</p> <p>Loppemarked vil blive afholdt d. 1/6-2019 kl 10-15.</p> <p>Der vil blive opsat en forhåndsinvitation til Helhedsplanens afslutning i opgangene.</p>	
5e.	<p>IT – hjemmeside.</p> <p>Næste møde i udvalget er d. 26/3 kl 17 i bestyrelseslokalet.</p>	
5f.	<p>Selskabslokaler og Klubber.</p> <p>Der er 2 klubber som har søgt om bidrag i år.</p> <p>Der indkaldes i udvalget til en gennemgang af de generelle vedtægter for klubberne.</p>	
6.	<p>Glostrup net.</p>	

	Der er indkaldt til møde d. 21/3 med DKTV og Yousee.	
7.	Eventuelt.	